

Announcement



Wednesday, 20 September 2017

Hijri New Year

إجازة رأس السنة الهجرية

Dear Valued Customer,

العملاء الكرام ،،،

Kindly note that Jafza offices will remain closed on Thursday 21st September 2017. Work will resume with normal working hours of 7.30am to 3.30pm from Sunday, 24th Sep, 2017.

بمناسبة رأس السنة الهجرية، نحيطكم علماً بأن مكاتب جافزا ستغلق يوم غد الخميس 21 سبتمبر 2017 لبدأ العمل بشكل طبيعي صباح الأحد 24 سبتمبر من الساعة 07:30 صباحاً - 03:30 عصرًا.

As per the government announcement in the local media, the private sector will enjoy one day break on Thursday 21st September 2017. Any overtime worked during the holiday will be paid in accordance with the public holiday rate.

وحسب وسائل الإعلام المحلية فقد تقرر أن تكون العطلة الرسمية لجميع العاملين في القطاع الخاص يوم الخميس 21 سبتمبر 2017 وخلال أيام عطلة العيد سيدفع الأجر الإضافي طبقاً لأيام الإجازات الرسمية.

For any clarifications or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

لمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع مركز الاتصال على 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي